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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogy áll a 4 000 határvadász toborzása?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Magyarország Kormányának hivatalos honlapja 2022. július 8-án adott tájékoztatást arról, hogy a
déli  határszakasz  megerősítése  céljából  2200 határvadászt  képeznek ki,  számukat  pedig  később
4000-re növelik.

Bakondi György, a miniszterelnök belbiztonsági főtanácsadója augusztus 3-án jelentette be, hogy
rövidesen  megkezdődhet  az  első  2200  ember  felvétele  és  kiképzése,  így  a  határon  jelenleg
szolgálatot teljesítő katonák és rendőrök visszatérhetnek majd alakulataikhoz.

Érdemes  tehát  tisztázni,  hogy a  tervezett  4000 fős  létszámhoz képest  egy év  elteltével  hogyan
alakult a toborzás eredménye és milyen arányú volt a lemorzsolódás a határvadászok körében.

A fentiekre tekintettel kérdezem tisztelt Miniszter Urat:

1. Hány határvadász teljesített szolgálatot 2023. augusztus 3-án?

2. Hány fő szerelt le a kiképzés megkezdését követően, de még az eskü letétele előtt? 

3. Hány szolgálatot teljesítő határvadász szerelt le az eskütétel után?

 

Várom válaszát.


